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MAANTIETEEN OPISKELIJAT RY 

HALLITUKSEN KOKOUS 
 
PAIKKA: Sanyan koti, Jan-Magnus Janssonin aukio 6 A 35 + Zoom 
AIKA: 14.9.2020 klo 18.15 
LÄSNÄ: 
Olivia Halme 
Sanya Schubak 
Elias Hirvikoski 
Amanda Ojasalo 
Inka Tuiskula 
Oula Inkeröinen, poistui kohdassa 5. 
Eveliina Sirola 
Ilari Leino 
Jonna Rönn 
Alex Naumanen 
Julia Salmi 
Eemil Becker 
Aapo Keinänen, saapui kohdassa 10. 
 

1. Kokouksen avaaminen 
Puheenjohtaja avasi kokouksen kello 18.19. 

 

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus 
Kokous on laillinen ja päätösvaltainen. 

 

3. Esityslistan hyväksyminen 
Lisätään kohdat: 

- 11.1 Zero Waste Syyskuu 

- 10.18 Lammassaari-retki 

- 10.19 Limeksen varjoapprot 

- 11.2 Futis 

Hyväksytään esityslista lisäyksineen kokouksen työjärjestykseksi. 

 

4. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 
Hyväksytään edellisten kokousten (HalKo 10.8. KuKo 3.9.) pöytäkirjat, mitkä ovat nyt sähköisesti allekirjoitettu. 

 

5.MiSo 

Telttojen katsominen, – Inka   - kesken 

Opetushenkilökunnan esittelyt nettisivuille, Sanya - tehty    

Opintopalautekanava – Sanya, Olivia  - etenee 

Ilmaisia käyntikohteita – Aapo, Elias  - etenee 

Käsityöilta – Olivia   - tehty   -  

Sieniretki – Mikko, Ossi, Jussi   - tehty 

Roskienkeräystempaus – Olivia, Eveliina, Inka  - etenee 

Lammassaari-retki – Kirsi   - tehty 
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Leffailta – Sonja, Vilma, Pihla   - tehty 

Minecraft – Oula   - etenee, muhien  

Seikkailupuisto/seinäkiipeily/boulderointi – Ossi, Mikko - etenee 

    

6. Ilmoitusasiat 

6.1 Uusien jäsenten hyväksyminen 
Viime kokouksen jälkeen on tullut kolme uutta jäsentä. Tervetuloa! 

 

6.2 Ohjeistukset tapahtumajärjestäjille 
Löytyy MaO:n hallitus ja aktiivien Facebookista PDF-tiedostona. Ohjeistus on ohjenuora tapahtumien järjestämiseen 

Korona-aikana.  

 

6.3 MaO:n 50-v vuosijuhlat 
Vuosijuhlamestarit ovat miettineet vuosijuhlien siirtämistä ensi keväältä ensi syksyyn. Hallitus kannattaa.  

 

7. Posti 
3 korttia, jotka toimitetaan sohville. 

 

8. Talousasiat 

8.1 Tilin saldo 
Tilin saldo on 2308,87€. 

 

8.2 Taloudellinen tilanne 
Taloudellinen tilanne on hyvä. 

 

9. Opintoasiat 

9.1 Palaute 
Ensimmäinen palaute: ”Nyt ei ole aika järjestää isoja juhlia t. Sanna Marin.” 

Hallitus vastaa: Kiitos palautteesta. Olemme huomioineet isojen tapahtumien koronaturvallisuuden.  

 

Toisessa palautteessa kyseltiin visojen perään ja oltiin huolestuneita siitä, jatkuuko visailuperinne nyt ollenkaan uusille 

fukseille.  

Hallitus vastaa: Fuksiaisiin tehdään visailurasti. 

 

10. Tapahtumat  

10.1 Menneet tapahtumat: Tutustumisbileet 4.9. 

Osallistujamäärä Tutustumisbileissä 136. 

 

10.2 Löytösen muotokuvanpaljastustilaisuus 
Siirretty hamaan tulevaisuuteen Löytösen leikkauksen takia.  

 

10.3 Laulukirjakokous 
On hamassa tulevaisuudessa.  

 

10.4 Sieniretki 15.9. 
Tulossa.  

 

10.5 Restart 2020 15.9. 
HYY:n järjestämä virtuaalitapahtuma, jonne Olivia on ainakin menossa.  

 

10.6 Fuksiaiset 20.9. 
Fuksiaiset toteutetaan perinteisenä rastikierroksena keskustan alueella. Tuutoreista Aapo ja Elina on vastuussa. Kaikki 

näyttää hyvältä ja aikataulussa mennään. Fuksiaisissa varmasti voisi olla visarasti.  
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10.7 Leffailta 21.9. 
On tulossa.  

 

10.8 Fuksiviikko / Fuksihaaste 21.-25.9. 
Tulossa.  

 

10.9 Fuksisitsit 6.10 
Osallistujamäärärajana 50 henkilöä. Toki voisi järjestää myös fuksimökin ensimmäisenä iltana.  

 

10.10 Fuksimökki 2.-4.10 
Fuksimökin järjestämisestä pohdittiin muun muassa sitä, mahtuvatko kaikki uudet fuksit mökille. Pohdittiin myös, miten 

turvataan riittävä hygienia ja pohdittiin, että mökin järjestämiseksi pitää pohtia erityisjärjestelyjä. Mökille pääsevät vain 

fuksit ja tuutorit vallitsevan tilanteen takia.  

 

10.11 Aktiiviviikonloppu 16.-18.10 
Sanya on ilmoittautunut porukoilleen aktiivimökistä ja Sanyan residenssiin pääsemme. Mökille pääsee yhteiskyydein. 

 

11.12 Atlas ry 35v. 14.11. 
Oulun yliopiston maantieteilijät ovat optimistisia ja päättäneet järjestää vuosijuhlan marraskuussa. 

 

11.13 Ravintolapäivä 14.11. 
Ajateltiin mennä keräämään Ravintolapäivään rahaa vohvelimyynnillä.  

 

11.15 Pikkujoulut 
Ei mietitä vielä. 

 

11.16 Roskienkeräystempaus 
Tulossa. Geologeihin otettiin yhteyttä ja kyseltiin heidän kiinnostusta osallistua siivoamaan Helsingin rantaviivaa 

kanssamme. 

 
Tässä välissä: Fuksipesis tulee 29.9.  

11.17 Käsityöilta 
Tapahtuman voisi järkkää lokakuussa. Tulossa.  

10.18 Lammassaari-retki 
Tulossa.  

 

10.19 Limeksen varjoapprot 
Tulossa. Vapaa suoritusmuoto, merkin ja suorituspassin saa ostettua kide.appista ja tapahtumalla on oma Facebook-

sivu. 

 

11. Muut asiat 

11.1. Zero Waste Syyskuu 

Pitäisi keksiä kolme tekoa miten suoritetaan Zero Waste meidän ainejärjestössä. Koristeet on tehty vujuille vanhoista 

kartoista, ja ne oli super hienot! Kuvan niistä voisi postata. Vanhojen haalarimerkkien käyttämistä ompelemiseen voisi 

käyttää myös. Pohdittiin, että kolmas teko voisi olla vanhat kupit, joita on aina mahdollista tuoda kampuksen keittiöön 

uusiokäytettäväksi. Tämän viimeisen idean voi vaihtaa parempaan, jos sellainen ilmenee.  

Päätettiin, että jos voitamme otamme ainakin aluksi rahat itsellemme. Myöhemmin voimme yhdessä pohtia voittorahoille 

lahjoituskohdetta tai voimme esimerkiksi nostaa ympäristömäärärahaa.  

11.2 Futis  
Zoom katkesi kohdassa 11.2 futis, mutta saimme zoomilaiset takaisin linjoille.  
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Futis on siirtynyt Käpylän kentälltä Arabian nurtsille, kun siellä on enemmän tilaa. Tunti siellä maksaisi 20€. 

Epäsäännöllisen säännöllisesti pelit on saatu kasaan. Liikuntavastaavat ovat pohtineet olisiko mahdollista, että MaO 

sponsoroisi Arabian kentän käyttömaksun. MaO:lla ei ole tällä hetkellä taloudellisia resursseja maksaa tuota 

käyttömaksua, ja jos maksu tulisi pelaajilta, voisi se vaikuttaa pelaajamääriin. Pohdittiin Reippailija-porukan yhteisiä 

talkoita ja mahdollisia ulkopuolisia sponsoreita.  

 

12. MiSo 
Telttojen katsominen  –  Inka    

Opintopalautekanava – Sanya, Olivia     

Ilmaisia käyntikohteita – Aapo, Elias    

Minecraft – Oula, Inka         

Seikkailupuisto/seinäkiipeily/boulderointi – Ossi, Mikko   

 

13. Kokouksen top 3 
- MaO 50 vuotta 

- Ulkotapahtumia 

- Limeksen varjoapprot 

 

14. Seuraavat kokoukset  

14.1 Kuukausikokous 
Seuraava kokous 1.10. kello 18.00. zoomissa.  

 

15. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 19.29. 

 

 

 

___________________________________   ___________________________________  
Olivia Halme, puheenjohtaja    Elias Hirvikoski, sihteeri 

Elias Hirvikoski (Oct 15, 2020 14:29 GMT+3)
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